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ICSSERIES

ICS IK74步槍，簡潔的設計讓您感受仿真槍的操作。隨槍附2個550連高容量原廠彈匣，真槍彈匣尺寸採

寸，內建強力彈匣簧片射擊順暢。ICS IK74 絕對是戰場上體驗蘇聯軍隊揮灑汗水，翻滾於泥水中對戰時

的最佳武器。

ICS IK74步槍，簡潔的設計讓您感受仿真槍的操作。隨槍附2個550連高容量原廠彈匣，真槍彈匣尺寸採

寸，內建強力彈匣簧片射擊順暢。ICS IK74 絕對是戰場上體驗蘇聯軍隊揮灑汗水，翻滾於泥水中對戰時

的最佳武器。

簡介
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Remaining consistent with the ethos of ICS, the IK-74 utilises a QD frame to facilitate 

ease of upgrading and maintenance. A combination of the ICS Turbo 3000 motor and an M120 

spring will ensure the best performance and durability. The High-capacity magazine is 

also in line with the ICS ethos; a high strength spring provides a continuous and smooth 

feed of BBs at any rate of fire.The ICS IK-74 is certainly the best way to experience a 

slice of the Russian military.

Remaining consistent with the ethos of ICS, the IK-74 utilises a QD frame to facilitate 

ease of upgrading and maintenance. A combination of the ICS Turbo 3000 motor and an M120 

spring will ensure the best performance and durability. The High-capacity magazine is 

also in line with the ICS ethos; a high strength spring provides a continuous and smooth 

feed of BBs at any rate of fire.The ICS IK-74 is certainly the best way to experience a 

slice of the Russian military.
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ICSSERIES

IK74與IK74U的防火帽採鋁合金CNC車銑製成，皆搭配通用性高的M14逆牙規格。IK74與IK74U的防火帽採鋁合金CNC車銑製成，皆搭配通用性高的M14逆牙規格。

IK系列防火帽
The flash hider is made of CNC machined aluminum with a 14mm counterclockwise thread.The flash hider is made of CNC machined aluminum with a 14mm counterclockwise thread.

IK Flash Hider



ICSSERIES

IK系列準星與照門表尺
IK74準星與照門表尺分別以模具鑄造而成，IK74準星可利用準星板手調整高低，而照門表尺也可依實槍般

進行調整。

IKS74U的準星座採脫臘鑄造，表面極具質感，照門表尺與實槍相同二段式調整。

IK74準星與照門表尺分別以模具鑄造而成，IK74準星可利用準星板手調整高低，而照門表尺也可依實槍般

進行調整。

IKS74U的準星座採脫臘鑄造，表面極具質感，照門表尺與實槍相同二段式調整。

Realistic Front and Rear Iron sights
The front and rear iron sights of the IK-74 are built of a die-cast construction 
giving the weapon a rugged outward appearance; the front sight is adjustable with a 
wrench whilst the adjustment of rear sight is just like that of the real weapon and 
features two sight apertures. 

The front sight of IKS74U is made of dewaxing process which gives the weapon a rugged 
outward appearance, and the rear sight can be adjust for 2-stage like the real weapon.

The front and rear iron sights of the IK-74 are built of a die-cast construction 
giving the weapon a rugged outward appearance; the front sight is adjustable with a 
wrench whilst the adjustment of rear sight is just like that of the real weapon and 
features two sight apertures. 

The front sight of IKS74U is made of dewaxing process which gives the weapon a rugged 
outward appearance, and the rear sight can be adjust for 2-stage like the real weapon.



ICSSERIES

IK標準護木為現代版造型，材質採工業級塑料製成，用料紮實，耐用度高。IK標準護木為現代版造型，材質採工業級塑料製成，用料紮實，耐用度高。

IK R.A.S.戰術護木，材質為工業級塑料製成，輕量化的設計加上 M1913規格軌道，可配備各式戰術配

件。

IK R.A.S.戰術護木，材質為工業級塑料製成，輕量化的設計加上 M1913規格軌道，可配備各式戰術配

件。

IK系列護木
The IK is equipped with a lightweight plastic handguard. The IK is equipped with a lightweight plastic handguard. 

The MRS model uses a tactical handguard and upper rail made of high strength polymer 

with M1913 rail system that allows the shooter to mount sights and accessories as he 

so desires.

The MRS model uses a tactical handguard and upper rail made of high strength polymer 

with M1913 rail system that allows the shooter to mount sights and accessories as he 

so desires.

Handguard



ICSSERIES

IK系列護木
IK R.I.S.戰術護木為現代戰術版造型，材質採工業級塑料製成，加上 M1913規格軌道，可配備各式戰術

配件。

IK R.I.S.戰術護木為現代戰術版造型，材質採工業級塑料製成，加上 M1913規格軌道，可配備各式戰術

配件。

IK護木材質是以積層木與曲木再進行加工製成(ICS-34/ICS-36)，經典的外型與仿真的工法，組裝密合

度高。 

IK護木材質是以積層木與曲木再進行加工製成(ICS-34/ICS-36)，經典的外型與仿真的工法，組裝密合

度高。 

Handguard
The IK RIS is equipped with an M1913 tactical handguard in a similar fashion to the 

IK RAS.

The IK RIS is equipped with an M1913 tactical handguard in a similar fashion to the 

IK RAS.

The IK wooden handguards are made out of the exact same materials which are used in 

production of real firearms and also fit the ICS-34 and ICS-36.

The IK wooden handguards are made out of the exact same materials which are used in 

production of real firearms and also fit the ICS-34 and ICS-36.



ICSSERIES

IK槍身採用鋼板沖壓與複合金屬製成，堅固耐用，每把具有獨立槍身序號。IK槍身採用鋼板沖壓與複合金屬製成，堅固耐用，每把具有獨立槍身序號。

IK系列金屬槍身
The IK receiver is made of stamped steel and composite metal, emphasizing structural 

integrity and faithfully replicating the real weapon, complete with unique serial numbers.

The IK receiver is made of stamped steel and composite metal, emphasizing structural 

integrity and faithfully replicating the real weapon, complete with unique serial numbers.

Full Metal Body



ICSSERIES

IK系列上機匣蓋
IK上機匣蓋採仿真鋼板沖壓成型製程。IK上機匣蓋採仿真鋼板沖壓成型製程。

IK Upper Receiver Cover
ICS utilizes a similar production process to that of the real firearm. The upper 

receiver cover is made of stamped steel. 

ICS utilizes a similar production process to that of the real firearm. The upper 

receiver cover is made of stamped steel. 



ICSSERIES
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與真槍相同的護木設計，可讓玩家依照順序仿真的拆卸或組裝護木。與真槍相同的護木設計，可讓玩家依照順序仿真的拆卸或組裝護木。

仿真護木拆卸設計
The IK handguard design allows the shooter to disassemble the handguard just as one 

would with the real firearm.

The IK handguard design allows the shooter to disassemble the handguard just as one 

would with the real firearm.

Realistic Handguard Disassembly Design



ICSSERIES

IK74  快拆式槍身
拆下槍身兩側槍身固定螺絲，可快速分離前後槍身，大幅提升維修的方便性。拆下槍身兩側槍身固定螺絲，可快速分離前後槍身，大幅提升維修的方便性。

IK74 Quick Disassembly System
It is quick and easy to repair, maintain, or upgrade your IK by removing 2 receiver 

screws on both sides to separate the receiver.

It is quick and easy to repair, maintain, or upgrade your IK by removing 2 receiver 

screws on both sides to separate the receiver.



ICSSERIES

IK高容量彈匣
ICS IK系列隨槍附2個550發高容量彈匣，彈匣內為強力簧片，增加射擊的順暢度。ICS IK系列隨槍附2個550發高容量彈匣，彈匣內為強力簧片，增加射擊的順暢度。

Hi-Cap Magazine
The 550 round high capacity magazine utilizes a strong spring to ensure efficient 

winding whilst loading BBs. 

The 550 round high capacity magazine utilizes a strong spring to ensure efficient 

winding whilst loading BBs. 



ICSSERIES

IK74 IK74 木托 IK74M 

IK74U

1. IK74經典固定托造型，材質為強化塑膠，底蓋具有免工具可拆下，輕鬆置入電池。

2. IK74木托採實心櫸木挖空製成，拆開螺絲底蓋後，可輕鬆置入電池。

3. IK74M折托採一體成型射出工業級塑料，沖壓槍托底板造型，超級堅固。

4. IK74U 三角折疊托底板為鋼板仿真焊疤，固定勾採精密脫臘鑄造，呈現無懈可擊的質感。

1. IK74經典固定托造型，材質為強化塑膠，底蓋具有免工具可拆下，輕鬆置入電池。

2. IK74木托採實心櫸木挖空製成，拆開螺絲底蓋後，可輕鬆置入電池。

3. IK74M折托採一體成型射出工業級塑料，沖壓槍托底板造型，超級堅固。

4. IK74U 三角折疊托底板為鋼板仿真焊疤，固定勾採精密脫臘鑄造，呈現無懈可擊的質感。

IK74系列槍托

IK74 IK74 Wooden Ver. IK74M 

IKS74U

1. IK-74 One Piece Stock: The stock is made of high strength polymer; the buttpad can be 
   removed without tools, making for easy battery installation. 
2. IK-74 Wooden Stock: The real beech wood stock is both beautiful and durable; the 
   battery can be installed by unscrewing the butt plate. 
3. IK-74M Folding Stock: The stock is made of a rubberised polymer with a stamped steel 
   buttplate. 
4. IK-74U Folding Stock: Triangular skeleton stock has a welded buttplate, and the 
   locking hook is made using a dewaxing casting process.

1. IK-74 One Piece Stock: The stock is made of high strength polymer; the buttpad can be 
   removed without tools, making for easy battery installation. 
2. IK-74 Wooden Stock: The real beech wood stock is both beautiful and durable; the 
   battery can be installed by unscrewing the butt plate. 
3. IK-74M Folding Stock: The stock is made of a rubberised polymer with a stamped steel 
   buttplate. 
4. IK-74U Folding Stock: Triangular skeleton stock has a welded buttplate, and the 
   locking hook is made using a dewaxing casting process.

IK74 Stock



ICSSERIES

IK74  HOP-UP座 
IK74的浮動式HOP-UP，方便調整彈道並改善上彈不順缺點。IK74的浮動式HOP-UP，方便調整彈道並改善上彈不順缺點。

One piece Hop Up set
All new free floating hop-up set facilitates a smooth and continual flow of BBs, 

solving feeding problems commonly resulting from misalignment.

All new free floating hop-up set facilitates a smooth and continual flow of BBs, 

solving feeding problems commonly resulting from misalignment.



ICSSERIES

ICS 強化版三代齒輪箱和原廠零件
ICS IK系列配備有強化齒輪箱，可以承受不同壓力彈簧的衝擊，不易毀損。7mm含油鋼製軸承，可提高

使用壽命及齒輪運轉的穩定性。ICS原廠零件與市售零件規格相同的，後勤維修輕鬆便利。使用粉末冶

金的全鋼製齒輪，粉末射出工法的1號齒輪，有效降低齒輪噪音，提高耐用度及精準度。

ICS IK系列配備有強化齒輪箱，可以承受不同壓力彈簧的衝擊，不易毀損。7mm含油鋼製軸承，可提高

使用壽命及齒輪運轉的穩定性。ICS原廠零件與市售零件規格相同的，後勤維修輕鬆便利。使用粉末冶

金的全鋼製齒輪，粉末射出工法的1號齒輪，有效降低齒輪噪音，提高耐用度及精準度。

▲ 6mm & 7mm軸承比較

Versatility and Durability
ICS IK gearbox adopts a stainless steel gear set and 7mm bushings to bring you the best 

performance and durability. IK utilizes a standard design of cylinder, cylinder head, 

reinforced piston, 8 holes ventilation piston head and MIM bevel gear. These features 

facilitate smooth operation, reliability and ease of repair.

ICS IK gearbox adopts a stainless steel gear set and 7mm bushings to bring you the best 

performance and durability. IK utilizes a standard design of cylinder, cylinder head, 

reinforced piston, 8 holes ventilation piston head and MIM bevel gear. These features 

facilitate smooth operation, reliability and ease of repair.

▲The difference between 6mm and 7mm bushings



ICSSERIES

ICS-31   IK74 ICS-32  IK74 R.A.S ICS-36 IK74 Wooden Ver.ICS-33  IK74 R.I.S

1.以上電池僅供建議參考，不包含在包裝內。
2.如使用M100彈簧，建議使用7.4V的鋰聚電池或9.6V的鎳氫電池。
3.槍支內裝將依據各市場規定要求而作不同設定，以上規格僅供一般標準使用。

性能規格表

全       長 ：

槍 管 長 度 ：

重       量 ：

初       速 ：

電 池 種 類 ：

彈 匣 容 量 ：

馬       達 ：

彈       簧 ：

槍 身 材 質 ：

970ｍｍ       

458ｍｍ                           

3000ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

965ｍｍ        

458ｍｍ                           

3200ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

965ｍｍ        

458ｍｍ                           

3500ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

960ｍｍ      

458ｍｍ                           

3314ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

性能規格表

全       長 ：

槍 管 長 度 ：

重       量 ：

初       速 ：

電 池 種 類 ：

彈 匣 容 量 ：

馬       達 ：

彈       簧 ：

槍 身 材 質 ：

970ｍｍ       

458ｍｍ                           

3000ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

965ｍｍ        

458ｍｍ                           

3200ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

965ｍｍ        

458ｍｍ                           

3500ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

960ｍｍ      

458ｍｍ                           

3314ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

970ｍｍ       

458ｍｍ                           

3000ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 Rounds

short pin

M120

Metal 

965ｍｍ        

458ｍｍ                           

3200ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 Rounds

short pin

M120

Metal 

965ｍｍ        

458ｍｍ                           

3500ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 Rounds

short pin

M120

Metal 

960ｍｍ      

458ｍｍ                           

3314ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 Rounds

short pin

M120

Metal 

Gun Length

Barrel Length

Weight

Muzzle Velocity

Battery Type

Mag. Capacity

Motor

Spring

Material

Specifications

1. Battery types are recommended for the specifed models; battery is not included.
2. For AEG with M100 or below spring setting, it is recommended to use voltage 7.4V Li-Po or 9.6V Ni-Mh batteries only.
3. Due to different requirements and regulations in each specific market or area, specifications may be re-adjusted by 
   case, but the AEG originally requested would remain.



ICS

ICS-34    IKS74U ICS-35    IK74M ICS-37    IKS74

1.以上電池僅供建議參考，不包含在包裝內。

3.槍支內裝將依據各市場規定要求而作不同設定，以上規格僅供一般標準使用。
2.如使用M100彈簧，建議使用7.4V的鋰聚電池或9.6V的鎳氫電池。

960ｍｍ      

458ｍｍ                           

3314ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

性能規格表

745/ 510ｍｍ     

263ｍｍ                           

2700ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 發

短軸馬達

M120

金屬

全       長 ：

槍 管 長 度 ：

重       量 ：

初       速 ：

電 池 種 類 ：

彈 匣 容 量 ：

馬       達 ：

彈       簧 ：

槍 身 材 質 ：

960ｍｍ      

458ｍｍ                           

3314ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550發

短軸馬達

M120

金屬

性能規格表

960/ 715ｍｍ       

458ｍｍ                           

3100ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 發

短軸馬達

M120

金屬

964/ 714ｍｍ       

458ｍｍ                           

3200ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 發

短軸馬達

M120

金屬

全       長 ：

槍 管 長 度 ：

重       量 ：

初       速 ：

電 池 種 類 ：

彈 匣 容 量 ：

馬       達 ：

彈       簧 ：

槍 身 材 質 ：

1. Battery types are recommended for the specifed models; battery is not included.
2. For AEG with M100 or below spring setting, it is recommended to use voltage 7.4V Li-Po or 9.6V Ni-Mh batteries only.
3. Due to different requirements and regulations in each specific market or area, specifications may be re-adjusted by 
   case, but the AEG originally requested would remain.

960ｍｍ      

458ｍｍ                           

3314ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 Rounds

short pin

M120

Metal 

745/ 510ｍｍ     

263ｍｍ                           

2700ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 Rounds

short pin

M120

Metal 

960/ 715ｍｍ       

458ｍｍ                           

3100ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 Rounds

short pin

M120

Metal 

964/ 714ｍｍ       

458ｍｍ                           

3200ｇ                         

120m/s (395fps)

9.6V Ni-Mh or 11.1V Li-Po

550 Rounds

short pin

M120

Metal 

Gun Length

Barrel Length

Weight

Muzzle Velocity

Battery Type

Mag. Capacity

Motor

Spring

Material

Specifications


